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Abstract (en)
[origin: WO9208053A1] The invention concerns a silencer unit (54) designed as a single module, plus a machine (1) which uses a silencer unit of
this kind. Rapid replacement of the silencer unit (54) is possible since it is designed to be detached easily from its point of attachment. Fitted inside
the silencer are baffle plates (66) which repeatedly change the direction of the gases exiting from the outlet of a pump (36), the inlet (64) and outlet
(69) of the silencer being located on the front of the silencer.

Abstract (fr)
La présente invention se réfère à un silencieux (54) conçu comme une cartouche, ainsi qu'à une machine (1) comportant un tel silencieux; un
changement rapide du silencieux (54) est obtenu en particulier s'il est conçu comme étant démontable, présentant dans son intérieur des chicanes
(66) pour une déflexion multiple des gaz quittant l'échappement de pompe (36), l'entrée (64) et la sortie (69) du silencieux se trouvant sur sa face
frontale.
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